
MR 6 - 24 juni 2024 

Samenvatting Medezeggenschapsraad (MR) MKC Zeeburgereiland 

 

Aanwezig: Said (voorzitter), Birgit (notulist), Nikki, Jennifer, Rosa en Merel Afwezig: Ruth 

 

De volgende thema’s zijn besproken: 

 

 

❖ De GMR vergadering (gemeenschappelijke medezeggenschapsraad van STAIJ) 

➢ Said was aanwezig vanuit de MR. De Raad van Toezicht was aanwezig en er is over 

verschillende commissies gesproken.  

❖ De financiën en begroting van de school 

➢ 80% van de ouders heeft de bijdrage voor de TSO inmiddels betaald. 

➢ Er wordt gewerkt aan een andere manier om de ouderbijdrage te regelen. Ouders 

ontvangen hier begin volgend schooljaar een brief over.  

❖ Gebouw & Beheer 

➢ De schoonmaak van het gebouw, met name op de bovenverdieping, moet beter.  

❖ Formatie school  

➢ Deze is bijna rond. Deze week volgt een brief hierover aan ouders.  

❖ Onderwijs en kwaliteit 

➢ Leerkrachten zijn bezig met de rapporten. Het nieuwe rapport invullen kost veel tijd. 

➢ Na de Midden Toetsen van de Cito spelling in groep 5/6 merkten de leerkracht een daling in 

resultaten op. Het was onduidelijk wat hier de oorzaak van was. Zij hebben er vervolgens 

direct een aanpak voor opgezet en uit de nieuwe toetsresultaten blijkt dat de resultaten 

weer terug zijn op het oorspronkelijke niveau.  

➢ LIB Cito werkt nog niet naar behoren. 

➢ In de Volkskrant stond een artikel over de nieuwe Doorstroomtoets. Op het MKC is de 

getrokken conclusie (minder vwo adviezen) niet van toepassing.  

❖ Communicatie 

➢ De uitslagen van de enquête voor ouders zijn geanalyseerd en er is een terugkoppeling aan 

ouders verstuurd.  

❖ TSO 

➢ Er wordt gewerkt aan een andere invulling van de TSO. 

 

 

Wij hopen jullie zo op de hoogte te hebben gebracht van de ontwikkelingen en gesprekken 

binnen de MR. 

 

Met vriendelijke groet, 

De MR 

 

  

 


